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Aan: college van burgemeester en wethouders van de gemeente Maastricht  

Van: VVD 

Betreft: Vragen ex artikel 47 inzake eindevaluatie en eindadvies burgerpanel sociaal domein 

Datum: 20 november 2018  

 

Geacht college,  

Op 2 oktober 2018 ontvingen wij de RIB “Eindevaluatie en eindadvies burgerpanel sociaal 

domein”.  

In deze brief wordt verwezen naar de stadsronde van 4 april 2017. Tijdens deze ronde 

presenteerde het bureau BMC de resultaten van de tussenevaluatie van de regeling 

“Burgerpanel transitie sociaal domein”. 

Dit panel heeft zijn werkzaamheden in 2015 opgepakt. Er zijn in 2017 maar enkele 

meldingen binnengekomen, die uiteindelijk tot maar één advies aan het college hebben 

geleid. Het advies van BMC was niet doorgaan met deze regeling die jaarlijks € 106.168,00 

kost. Het advies werd toen niet opgevolgd. In plaats van stoppen werd de regeling 

aangepast. 

Nu, drie jaar na het instellen van de regeling, heeft BMC de eindevaluatie opgepakt 

aangevuld met een eindadvies. De evaluatie richtte zich op behaalde resultaten na 

aanpassing van de regeling in juni 2017. 

Het eindadvies van BMC was wederom en in lijn met de tussentijdse evaluatie: stop met de 

regeling. Deze heeft geen enkele meerwaarde.  

Het college heft nu de regeling, kosten € 318.504,00 op, maar besluit de inzet en het 

enthousiasme van de leden niet verloren te laten gaan door het opheffen van de regeling, 

daarom is aan het huidige panel gevraagd of zij zich willen blijven inzetten voor de 

gemeente.  



                                                                                                                                                    

 

Dit alles brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Zijn er kosten verbonden aan het inzetten van panelleden voor projecten binnen de 

burgerparticipatie? 

2. Staan er nieuwe projecten in de steigers ter vervanging van de activiteiten van het 

burgerpanel?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

Michel Severijns – fractievoorzitter VVD Maastricht  


